
AO.BR.0022.209.2023 

Protokół Nr 209/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 9 sierpnia 2023 r. 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Wicestarosta Nowotomyski – Marcin 

Brambor, członkowie Zarządu Powiatu, Przewodnicząca Rady Powiatu – Renata Gruszka, 

Sekretarz Powiatu – Ewa Bąbelek, Skarbnik Powiatu – Barbara Golon,  Andrzej Chwaliński – 

Kierownik Oddziału Muzeum Narodowego Rolnictwa i Przemysłu Rolno – Spożywczego w 

Szreniawie, Ewelina Szofer – Pajchrowska – Kierownik Wydziału Turystyki i Rozwoju 

Gospodarczego Urzędu Miejskiego w Nowym Tomyślu oraz Emilia Silska – Inspektor w 

Wydziale Gospodarki Nieruchomościami, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 

1 do protokołu. 

 

Na posiedzeniu nieobecny Starosta Nowotomyski – Andrzej Wilkoński. 

 

O godzinie 13.00 posiedzenie otworzył Wicestarosta, który powitał wszystkich 

obecnych i zapytał, czy do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Wniosek Kierownika Oddziału Muzeum Narodowego Rolnictwa i Przemysłu Rolno –  

Spożywczego w Szreniawie o dofinansowanie Festynu Rzemiosł organizowanego na terenie 

Muzeum Wikliniarstwa i Chmielarstwa w Nowym Tomyślu. 

Wicestarosta poprosił o przedstawienie wniosku pana Andrzeja Chwalińskiego –  

Kierownika Oddziału Muzeum Narodowego Rolnictwa i Przemysłu Rolno – Spożywczego w 

Szreniawie. 

Andrzej Chwaliński – Kierownik Oddziału Muzeum Narodowego Rolnictwa i 

Przemysłu Rolno – Spożywczego w Szreniawie poinformował, że od 2018 roku na terenie 

Muzeum Wikliniarstwa i Chmielarstwa w Nowym Tomyślu przygotowywana jest impreza 

plenerowa pn. Festyn Rzemiosł. Jest to jedyna taka impreza w tym regionie prezentująca 

ginące rzemiosła. Z roku na rok jest coraz większe zainteresowanie. Pan Chwaliński dodał, że 

potrzebne są środki finansowe i promocja, żeby móc przebić się z tą imprezą. Impreza jest 

ponadgminna. Miejscowi rzemieślnicy także biorą udział w Festynie, plecionkarze wyplatają 

nie tylko z wikliny, ale również z słomy, korzeni i innych materiałów. Pan Chwaliński dodał, że 

przedmiotowym wnioskiem chcieliby nawiązać trwałą współpracę z Powiatem 

Nowotomyskim w zakresie dofinansowania imprez, które są organizowane w naszym regionie. 

Taka współpraca jest również z Urzędem Miejskim w Nowym Tomyślu.  

Ewelina Szofer – Pajchrowska – Kierownik Wydziału Turystyki i Rozwoju 

Gospodarczego Urzędu Miejskiego w Nowym Tomyślu dodała, że Wydział, którego jest 

kierownikiem, chce wspomóc Muzeum nie tylko finansowo. Taki sam wniosek wpłynął do 

Urzędu Miejskiego w Nowym Tomyślu. Pani Szofer – Pajchorwska poinformowała, że Urząd 

Miejski w Nowym Tomyślu wszedł w kontakt z Wielkopolską Organizacją Turystyczną i 
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chcieliby, aby ta impreza była promocją Wielkopolski. Na Festynie Rzemiosł miałyby być 

stoiska Szlaku Wikliny, Wielkopolskiej Organizacji Turystyki oraz, aby znalazły się także 

postacie Kajko i Kokosz, które promują różne miejsca w Polsce. Pani Szofer – Pajchrowska 

dodała, że postacie te w serii tematycznych grafik i filmów odwiedzą miejsca związane z 

początkami państwa Polskiego, a także pojawią się na żywo na wielu imprezach promujących 

region. Wielkopolska Organizacja Turystyczna pozyskała od Fundacji Kreska im. Janusza 

Christy licencję na wykorzystanie wizerunku postaci z komiksów o Kajko i Kokoszu w celu 

turystycznej promocji regionu. Wybór postaci jest nieprzypadkowy. Słowiańscy wojowie z 

popularnego komiksu kojarzą się z czasami początków państwa polskiego, więc doskonale 

pasują do promocji Szlaku Piastowskiego i Wielkopolski – miejsca gdzie zaczęła się Polska. 

Skarbnik Powiatu zapytała, dlaczego wzorem lat ubiegłych Muzeum Narodowe 

Rolnictwa i Przemysłu Rolno – Spożywczego w Szreniawie nie złożyło wniosku o 

dofinansowanie ze środków finansowych Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego na 

realizację projektu pn. Festyn Rzemiosł?  

Andrzej Chwaliński – Kierownik Oddziału Muzeum Narodowego Rolnictwa i 

Przemysłu Rolno – Spożywczego w Szreniawie odpowiedział, że Ministerstwo Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego uruchamia programy na tego typu imprezy, ale nie dofinansowuje 

drugi raz tej samej imprezy.  

Wicestarosta zapytał, na co miałyby być przeznaczone wnioskowane środki 

finansowe? 

Andrzej Chwaliński – Kierownik Oddziału Muzeum Narodowego Rolnictwa i 

Przemysłu Rolno – Spożywczego w Szreniawie odpowiedział, że w głównej mierze na 

wynagrodzenie rzemieślników biorących udział w imprezie.  

Sekretarz Powiatu zapytała, do kogo jeszcze na poziomie lokalnym wystąpiono o 

dofinansowanie? 

Andrzej Chwaliński – Kierownik Oddziału Muzeum Narodowego Rolnictwa i 

Przemysłu Rolno – Spożywczego w Szreniawie odpowiedział, że tylko do Gminy Nowy Tomyśl. 

Wicestarosta zapytał, czy w przypadku nieotrzymania dofinansowania od Powiatu, 

impreza się odbędzie? 

Andrzej Chwaliński – Kierownik Oddziału Muzeum Narodowego Rolnictwa i 

Przemysłu Rolno – Spożywczego w Szreniawie odpowiedział, że impreza odbędzie się w 

ramach posiadanych środków finansowych. Wnioski, które zostały złożone do Gminy i Powiatu 

są próbą nawiązania trwałej współpracy z samorządami oraz próbą wypromowania imprezy, 

aby kontynuować ją w przyszłości.  

Wicestarosta podziękował gościom za przybycie.  

 

Wicestarosta poprosił panią Skarbnik o przedstawienie sytuacji finansowej Powiatu. 

Skarbnik Powiatu omówiła aktualną sytuację finansową Powiatu.  

Zarząd podjął dyskusję na temat organizacji imprez współfinansowanych ze środków 

budżetu Powiatu Nowotomyskiego. 

Zarząd postanowił, aby Wydział Komunikacji Społecznej przygotował do końca 

sierpnia br. zestawienie imprez planowanych do organizacji w roku 2024.  



str. 3 
 

 

Wicestarosta zaproponował, aby na organizację Festynu Rzemiosł przeznaczyć kwotę 

5.000,00 zł i zapytał, czy członkowie Zarządu mają inne propozycje? Nikt się nie zgłosił.  

Wicestarosta poddał pod głosowanie pozytywne rozpatrzenie wniosku o 

dofinansowanie Festynu Rzemiosł, udzielając wsparcia finansowego w kwocie 5.000,00 zł. 

„za” – 3 głosy 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 1 głos 

Zarząd większością głosów udzielił wsparcia finansowego na organizację ww. Festynu 

w kwocie 5.000,00 zł w ramach środków finansowych Wydziału Komunikacji Społecznej. 

 

Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania darowizny nieruchomości położonej w 

Zębowie na rzecz Gminy Lwówek (dot. dokonania darowizny nieruchomości na realizację 

celów publicznych określonych w art. 6 pkt 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 695/GN/2023 w sprawie dokonania 

darowizny nieruchomości położonej w Zębowie na rzecz Gminy Lwówek. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu "Rocznego 

Programu Współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024". 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 696/KS/2023 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji projektu "Rocznego Programu Współpracy Powiatu Nowotomyskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024". 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagrody 

rocznej Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia 

doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu oraz wniosku o przyznanie nagrody rocznej. 

Sekretarz Powiatu poinformowała, że zgodnie z ustawą o wynagradzaniu osób 

kierujących niektórymi podmiotami prawnymi, zarząd powiatu w drodze uchwały określa wzór 

wniosku oraz szczegółowe zasady i tryb przyznawania nagrody rocznej. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 697/AO/2023 w sprawie szczegółowych zasad 

i trybu przyznawania nagrody rocznej Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zakładu 
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Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu oraz wniosku o 

przyznanie nagrody rocznej. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środka trwałego o wartości 

powyżej 10.000,00 zł będącego na wyposażeniu Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu 

(dot. likwidacji serwera MAXDATA Platinum 3200 oraz monitoringu użytkowanych przez 

Powiatowy Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Nowym Tomyślu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 698/AO/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację środka trwałego o wartości powyżej 10.000,00 zł będącego na wyposażeniu 

Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ceny wywoławczej składnika rzeczowego 

majątku ruchomego stanowiącego własność Powiatu Nowotomyskiego (dot. ustalenia  ceny 

wywoławczej mobilnego rębaka do gałęzi Teknamotor, model: Skorpion 120SD 

użytkowanego przez Starostwo Powiatowe w Nowym Tomyślu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 699/AO/2023 w sprawie ustalenia ceny 

wywoławczej składnika rzeczowego majątku ruchomego stanowiącego własność Powiatu 

Nowotomyskiego. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

 Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

 Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu.  

Pani Skarbnik omówiła poszczególne wnioski o zmiany w budżecie. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 700/FN/2023 w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

 

Ad.8. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu o wyrażenie zgody na podjęcie 

czynności zmierzających do uzyskania certyfikatu bezpieczeństwa dla sprzętu sportowego 

zakupionego na potrzeby siłowni działającej przy szkole. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do wniosku? Nikt się nie zgłosił. 
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Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Koszty uzyskania certyfikatu 

Szkoła ma pokryć w ramach własnych środków finansowych.  

Ad.9. Wniosek osoby powołanej do Kadry Narodowej na rok 2023 w modelarstwie 

okrętowym sekcji "C" - NAVIGA o wsparcie organizacyjne i finansowe w celu pokrycia 

kosztów udziału w Mistrzostwach Świata odbywających się w Jablonec nad Nisou - Czechy. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do wniosku? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta zaproponował, aby na wsparcie finansowe w celu pokrycia kosztów 

udziału w Mistrzostwach Świata przeznaczyć kwotę w wysokości 450,00 zł i zapytał, czy 

członkowie Zarządu wyrażają zgodę na zaproponowaną kwotę? 

Zarząd jednogłośnie udzielił wsparcia finansowego w celu pokrycia kosztów udziału 

w Mistrzostwach Świata w kwocie 450,00 zł w ramach środków finansowych Wydziału 

Komunikacji Społecznej. 

 

Ad.10. Wniosek mieszkańca Rudnik w sprawie wszczęcia procedury sprzedaży działki nr 

124/1 położonej w Trzciance. 

Wicestarosta poprosił o zabranie głosu Inspektora w Wydziale Gospodarki 

Nieruchomościami – Emilię Silską, która poinformowała, że do Zarządu Powiatu 

Nowotomyskiego wpłynął wniosek o wszczęcie procedury sprzedaży niezabudowanej działki 

nr 124/1 w Trzciance. Nieruchomość posiada dostęp do drogi publicznej na podstawie 

notarialnie ustanowionej służebności przechodu i przejazdu przez działki nr 119/3 i 124/2. 

Działka nr 124/1 w Trzciance była wielokrotnie przedmiotem sprzedaży, mimo podjętych 

działań nie udało się jej zbyć. Pani Silska dodała, że cena w II przetargu, który odbył się w 2020 

r., po zastosowaniu 50% obniżki wynosiła 22.600,00 zł, a w II przetargu zorganizowanym w 

2022 r. cena nieruchomości po zastosowaniu obniżenia ceny wynosiła 22.000,00 zł. 

Zainteresowany nabyciem przedmiotowej działki jest obecny właściciel budynku mieszkalnego 

nr 21/1 w Trzciance. Podczas sporządzania wniosku osoba ta poinformowała, że przystąpi do 

przetargu w przypadku kiedy cena nieruchomości będzie zadawalająca. Pani Silska 

poinformowała, że przypadku pozytywnego stanowiska Zarządu Powiatu co do wszczęcia 

procedury sprzedaży konieczne będzie zlecenie opracowania nowej opinii o wartości 

nieruchomości 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do wniosku? Nikt się nie zgłosił. 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek mieszkańca Rudnik w sprawie wszczęcia 

procedury sprzedaży działki nr 124/1 położonej w Trzciance i postanowił, aby Wydział 

Gospodarki Nieruchomościami rozpoczął procedury związane ze sprzedażą przedmiotowej 

nieruchomości.  

Ad.11. Pismo Wicedyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu 

w sprawie dofinansowania Obchodów Jubileuszu 30-lecia Placówki. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do wniosku?  

W wyniku dyskusji Zarząd zadeklarował wsparcie organizacyjne imprezy poprzez 

zaangażowanie pracowników Wydziału Komunikacji Społecznej (np. druk zaproszeń, 

wykonanie fotografii, itp.). Ponadto Zarząd postanowił, aby Dyrektor w miarę możliwości 
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pokrył koszty organizacji imprezy z budżetu Placówki. W przypadku braku środków 

finansowych na realizację zadań w trakcie roku budżetowego, Zarząd rozpatrzy możliwość 

zwiększenia budżetu Placówki. 

 

Ad.12. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu o wyrażenie zgody na 

utworzenie w szkole dodatkowego etatu konserwatora. 

Wicestarosta zapoznał Zarząd z przedmiotowym wnioskiem oraz informacją Dyrektora 

Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu o etatach konserwatorów oraz o 

stanowiskach równorzędnych w jednostkach oświatowych Powiatu w kontekście wniosku 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu o zwiększenie etatu w tej grupie zatrudnienia. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do wniosku? Nikt się nie zgłosił.  

Wicestarosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za pozytywnym rozpatrzeniem 

przedmiotowego wniosku? 

Zarząd jednogłośnie negatywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w 

Nowym Tomyślu o wyrażenie zgody na utworzenie w szkole dodatkowego etatu 

konserwatora. 

       

Ad.13. Sprawy bieżące: 

Wicestarosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby jeszcze zabrać głos?  

Członkowie Zarządu podjęli dyskusję na temat oznakowania pionowego na drogach 

powiatowych i wojewódzkich. 

 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Wicestarosta o godzinie 15.10 zakończył 

posiedzenie Zarządu. 

 

 

 

 

 

 

                                                     WICESTAROSTA 

 

                                                      Marcin Brambor 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 

 


